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May 22, 2019

Dr. J.Zhang
Faculty of Dentistry

Dear Dr. Zhang,

Health and Medical Research Fund (HMRF) 2017 (Proiect No.: 06171376)

I refer to the project entitled 'A novel cAMP-loaded layer-by-layer assembly to promote
bone regeneration using apical papilla derived stem cells" which has been awarded a grant of
$914,520 by the Food and Health Bureau (FHB). A copy of the signed agreement is enclosed
for your record.

2. Please note that full grants are reimbursed on an actual basis with a pre-approved cost
ceiling of up to 80% of the approved allocation. The remaining20Yo payable is subject to the
receipt of an acceptable final report as judged by the Grant Review Board. The Finance and
Enterprises Office (FEO) will act on behalf of you in submitting funding claims to the
Research Fund Secretariat on aperiodical basis. Please channel all expenditure requests
through the FEO. A new account code will be assigned and conveyed to you by the FEO in
due course.

3. The project is approved to start on April 1,2019 and is scheduled to complete on
March 3I,2021. The interim report will be due on June 1.2020, whereas the final report
together with a dissemination report will be due on September 30. 2021. By communicating
your acceptance of the grant, you agree to abide by the award conditions set out in the
'Standard Conditions of Grant' of the HMRF. Soft copy of the conditions (in PDF format)
can be downloaded via https://rfs1.fhb.eov.hk/ (FUndPHMRF>Principal Applicants and
Administering Institutions' Area). Should you wish to make any change to the approved
project concerning project scope, project duration, principal investigator and budget category,
prior approval from the Research Fund Secretariat must be sought.

4. According to the University's Policy on the Management of Research Data and Records
approved by the Senate in20l5, researchers are responsible for proper management of
research data before, during and after the research period. Principal Applicants of research
projects funded by the FHB are required to submit aData Management Plan (DMP) input form
for endorsement by the Head of Department before project commencement, and deposit
research data (if applicable) in the HKU Scholar's Hub at a later stage. Further details are
available from the HKU Libraries website at http://lib.hku.hk/researchdata/staff.htm. If you
need any assistance, please contact Ms. Eunice Chan, the Research and Data Services
Librarian (tel 2241 -584 1 ; email : eunice0 8@hku.hk).
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5. Should you have any queries, please contactmy colleague, Miss Cherry Lau
(tel: 2859 227 5, email: rocherry@hku.hk).

Yours sincerely,

(Miss) Emily Lee
Adminishative Assistant

Research Services

Encl.

Dean, Faculty of Dentistry
Ms. Jessica Lam, Assistant Director of Finance
Fabulty Secretary, Faculty of Dentis$

without enclosure







序号 项目编号 项目名称

1 2008085MA09
生物医学基因大数据中快速精准定位动态复杂表型相关遗传变异的

统计方法研究

2 2008085MB49
“老化的” 纳米TiO2和纳米ZnO引起的遗传毒性&表观遗传学效应

及其机制研究

3 2008085MC67 HMGCR蛋白介导的他汀类药物耐药性及治疗策略的研究

4 2008085MF221 基于纵向金属/电介质/金属超材料高灵敏生物分子SERS检测研究

5 2008085MH239
SIRT3-FOXO介导自噬在心肌缺血再灌注损伤中的作用及其上游调控

机制的研究

6 2008085MH242
lincRNA-ROR通过miR-145/ZEB2调控p53蛋白ISG化修饰在肝纤维化

中的作用及机制研究

7 2008085MH243
早期胎盘绒毛甲状腺激素代谢和转运异常在流产发生中的作用及机

制

8 2008085MH244 TLR/IL-1R8在不同剂量维生素D调控慢性肾脏病血管钙化中的作用

9 2008085MH251 BAF45D促进人胚胎干细胞分化为神经干细胞治疗脊髓损伤的研究

10 2008085MH254 类成釉器组织工程支架的构建及其在釉质再生中的研究

11 2008085MH255
人根尖牙乳头干细胞三维培养模型的构建及其促进颅骨缺损修复的

研究

12 2008085MH257
肝癌细胞内质网应激相关外泌体microRNAs对巨噬细胞M1/M2转化的

影响及机制

13 2008085MH258 PHB2在胃癌细胞上调表达的功能性意义及其转录调控机制

14 2008085MH262
膳食钙、维生素D与肿瘤微环境中钙敏感受体、维生素D受体以及相

关原癌基因突变在结直肠癌预后中的作用

15 2008085MH263
慢性应激和童年留守“敏感期”效应及其交互作用对大学生心理资

本预测作用的研究

16 2008085MH272
新颖δ-磺内酯吡唑类化合物作为BuChE抑制剂的发现及其抗阿尔茨

海默症活性

17 2008085MH273
组蛋白乙酰化调控中性粒细胞胞外陷阱在CP引起的AKI中的作用及

机制研究

18 2008085MH276 SQSTM1基因3'UTR可变剪切在人乳腺癌进展中的作用及其分子机制

19 2008085MH279 GSE1在HER2阳性胃癌细胞中Herceptin耐药形成的功能和机制研究

20 2008085MH280
内质网应激感受器IRE1在细菌脂多糖干扰孕期母体胆汁酸代谢中的

作用

21 2008085MH283
低氧相关性miRNA-9家族参与HIF-1α及PI3K/Akt/mTOR通路作用于

GSK3B在卵巢癌侵袭转移中的分子机制研究

22 2008085MH285
环境响应性多功能靶向聚前药单分子胶束用于胶质瘤的诊疗一体化

研究
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项目编号 项目名称

2020xkj145 口腔稳态失调与口腔鳞癌发生风险的前瞻性队列研究

2020xkj146 改良富血小板纤维蛋白应用于年轻恒牙牙髓坏死后牙髓血管再生治疗的临床研究

2020xkj147 种植体支抗配合前方牵引在替牙期前牙反合患者治疗中的应用

2020xkj148 数字化软件行三维体积重建评估持续性开窗减压术在颌骨大型囊实性临界瘤中的应用研究

2020xkj149 基于HAPA理论口腔正畸护理的临床研究

2020年度安徽医科大学校科研基金项目清单


